
Geacht Ministerie,

Mijn naam is Paul Rabouw (59) Ik ben Nederlands staatsburger, wonende in Waddinxveen. Ik heb uw 
document "ACTIEPLAN DIGITALE CONNECTIVITEIT" gelezen. In dit schrijven wil ik daar graag 
op reageren; ik stel het op prijs dat u mij daar op deze manier de gelegenheid toe biedt.

Ik ben al enige tijd bekend met het voornemen van de overheid om in Nederland de komende jaren een 
5G-netwerk 'uit te rollen', zoals dat genoemd wordt. 

Ik maak hier bezwaar tegen. Dat bezwaar is tweeledig:

1) Ik en mijn vrouw (plus dochter) zijn een stralingsgevoelig gezin. Deze aandoening wordt nog 
nauwelijks erkend binnen de medische wetenschap, maar ik verzeker u dat het bestaat. De media 
besteden er zo nu en dan ook aandacht aan, dus zogenaamd anekdotisch bewijs is er genoeg te vinden. 

De symptomen van deze elektrosensitiviteit zijn bij ieder mens anders; bij mij uit het zich in trillingen 
(een soort tintelingen) en een branderig gevoel aan mijn ogen wanneer ik me in de buurt van een 
stralingsbron bevind, spiersamentrekkingen vooral in de nacht, oorsuizen en nog wat andere zaken. 
De simptonen bij mijn vrouw zijn nog vele male erger.
Ik woon op ongeveer 250 a 300 meter van een aantal antennes, en heb het gevoel dat ik dus midden in 
de straal zit, plus een aantal slimme meters bij de buren. Of het hoog of laag frequente straling weet ik 
niet, echter geeft ook een zeer verontrustend gevoel teweeg.
Er valt nu voor mij nog redelijk mee te leven, voor mijn vrouw is het bijna onthoudbaar, ik wil er dus  
absoluut geen extra stralingsbronnen bij hebben, zoals met de introductie van 5G het geval zou zijn. 
Dan is namelijk het hek van de dam en is er geen normaal leven meer mogelijk na mijn idee.
Ben nu al in de veronderstelling dat ik nederland moet gaan ontvluchten.

2) Het is mij in alle publicaties nog steeds niet duidelijk geworden waarom de overheid zo graag het 
5G-netwerk uit wil rollen. Er zijn bijzonder veel aanpassingen voor nodig, zoals het aanpassen van de 
lantaarnpalen en bus/tramhaltes. Maar waarvoor? Het enig voordeel is dat het sneller is dan 4G, maar 
als ik dan zoek naar redenen van voorstanders van 5G waarom dat nodig zou zijn, zie ik alleen vage 
redenen zoals "dan kan iedereen in een flatgebouw tegelijk Netflix kijken terwijl er buiten een 
automatisch bestuurde auto voorbijrijdt" of "dan kun je in een paar seconden een film downloaden en 
online gamen tegelijk" en meer van dat soort in mijn ogen onzin zaken.

Serieus…is dát de reden waarom we 5G zouden willen? Als ik dat soort redenen lees, krijg ik sterk het 
gevoel dat er vooral een paar zeer ambitieuze figuren binnen de overheid bezig zijn om "Nederland 
voorop te laten lopen in de technologische ontwikkelingen", zoals ik ook vaak lees. Maar waarom zou 
je op technologisch gebied voorop willen lopen als er eigenlijk geen praktische noodzaak toe is en het 
ook nog eens veel belastinggeld kost? 

Bovendien lijkt ook de natuur de dupe te worden van deze plannen. Dieren zoals koeien hebben 
verstoord gedrag getoond in de buurt van 5G-experimenten, en nu hoor ik ook dat veel bomen gekapt 
zullen moeten worden in straten die "5G-ready" gemaakt worden, omdat bomen het 5G-signaal 
gedeeltelijk tegenhouden. 
Is er eigenlijk al een gedegen onderzoek geweest naar de schadelijke effecten op ons de mens, ja die 
zijn er zat als ik het zo zeggen mag
Als ik het zo bekijkt en hier en daar leest, gaat de overheid en de Telecom bedrijven hier totaal aan 
voorbij en worden wij als burger hierbij puur schaakmat gezet. Met andere woorden wij als burger 
hebben hier geen inspraak bij.

Ik vraag mij dus af: is dat het allemaal wel waard? Is in alle eerlijkheid, het huidige bestaande 4G-
netwerk niet al snel genoeg voor alle praktisch denkbare toepassingen? Zouden deze eerdergenoemde 
ambitieuze types hun energie niet beter ergens anders in kunnen steken, bijvoorbeeld in projecten die 
de bevolking werkelijk ten goede komen (duurzaamheid, onderzoek naar elektrosensitiviteit, het 



vergroten van de rol van de burger bij het openbaar bestuur o.a. via het internet, enz.). 

Ik wil u dus verzoeken nog eens heel goed naar de wenselijkheid van uw huidige 5G-plannen te 
kijken, en uw gezond verstand te gebruiken. Technologische vooruitgang is natuurlijk prima, maar dan 
moet het wel echt vooruitgang zijn en in het geval van 5G zie ik die gewoon niet.

Ik hoop dat u hier iets aan heeft.

Met vriendelijke groet,
Paul Rabouw.


